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И З Л И З А С Е Д М И Ч Н О 
Г.ОДИШЕНЪ'. . Я Б О Н А М Е Н Т Ъ 

За общини • . . . 200 лева 
За Банки, Д-ства и Учил. Настоятелства. 100 и 
За частни лица и кооперации . 50 „ 

Т А К С И 
За обявления на всички общински, обществени, дър^ 

жавни и кооперативни учреждения, на дума или кв. с/м' 
по 1 ле. За частни предприятия и лица на дума по 1 л», 
на кв. с/м. по 80 ст. За баланси на кооперации и син
дикати на страница по 150 лв. За баланси на Д-ва и 
пр. на страница 300 лева. ' . :;' 

ЗАБЕЛЕЖКА: Таксите се сметатъ за една публикация' 
при повторение таксите се удвояватъ. 

8ДШЯЩ1Т0 решеш н сштв н@ ооществето ме всредш, 
Новините, които вестниците отъ западъ 

ни донасятъ, идватъ да потвърдятъ право
тата на нашета клауза по конфликта ни съ 
Гърция, който костваше толкова много же
ртви, както на държавата ни, така и на ма
стното население, което биде прокудено 
отъ огнищата си и ограбено отъ настъпи
лите, на наша територия гръцки пълчиша. 
Не за пръвъ пжть анкетни комисии еж ус
тановявали нашата невинность и правота. 
обаче отъ тоза, освенъ едно морално удо
влетворение, което малко е можело да сто
пли жертвите на гръцкия вандализъмъ, 
другъ резултатъ еж нЪмали. Тоя пжть, оба
че, анкетната комисия е изпратена отъ е-
динъ междуиаропенъ институтъ, какъвто е 
несъмнено Обществото на народите, а като 
така нейните; констатации ще бждатъ пред 
метъ на особено заседание на Съвета на 
Обществото на наровите, който въ каче
ството си на единъ международенъ органъ, 
стоящъ надъ отделните народи, ще произ
несе и своето решение. Ще разежди коя 
отъ двете държави е правата. Своето ре
шение Обществото на народите ще облече 
въ испълнителна форма, като приежди на 
онеправданата страна обезщетение, 

Вестниците съобщаватъ дори за раз
мера на обезщетението — 45 милиона дра
хми. Като оставимъ на страна, че по въп
роса, като още неразрешенъ, е рано да се 
говори по него, въ случая друго е обстоя
телството. което искаме да истъкнемъ. 

Самия фактъ на вмешателството на Об
ществото на народите отваря нова страни
ца въ историята на нвродите. Това идва да 
докаже, че идеята на Великия Уйлсонъ, 
днесъ почва да добива реална форма на 
една организация стояша надъ народите, 
която носи миръ и разбирателство помеж
ду имъ, която гарантира, както територията, 
така и ступанското развитие на членовете 
й — разните държави. 

Решението по Гръико-Българския кон-
фликтъ е една проба за влиянинто и сила
та на тоза Общество. Отъ правилното раз-
решениена тоя споръ и отъ влиянието на 
Обществото па приложи взетата санкция, 
ще зависи дали человечеството ше тръгне 
по единъ нозъ пжть въ своите междуна
родни отношения. Сложено е на разреше
ние участьта на една идея, която не е но
ва, но която много пжти е претърпевала 
крахъ. Заседанието на Съвета на Обще
ството въ началото на тоя месецъ. ше раз
реши нашите съмнения, като чрезъ своя 
вотъ ше требва да отбие веднажъ за ви
наги желанието у по силния съседъ да ма
чка по-слабия. Ще даде възможность въ 
международно отношение да възтържеству
ва не силния, което е било винаги до сега, 
а правия. 

Прочие Българския народъ съ спокой
ствие чака приеждата на Съвета на Обще
ството на народиге. 

Н. Г. Н. 
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М. Бояджиевъ 

Пжтни бележки 
отъ София до Чамъ-Кория. 

Заедно съ приятели, които искатъ да пре-
каратъ неколко време въ курорта пЧамъ-Кория" 
тръгнахме отъ София съ автомобил* въ 6 часа 
сутриньта. 

Пътуваме край боровата градина, крайпът
ните дървета, на която съ потънали въ нрахъ 
отъ извънредно ГО.ТБМОТО движение пв тоя пъть. 

Стигнахме ханчето на IV клм., което при ав
томобилните съобщения е изгубило своето значе
ние, като место за разходка. На 8 клм. пътя се 
разклонява: за Цариградъ и Самокевъ. Пътуваме 
ио второто шосе. На 12 клм. е село Горублене, 
жителите на което се занимаватъ изключително съ 
превозване на песъкъ за грамадния строежъ въ 
София. Това занятие имъ' носело добри печалби, 
споредъ единъ отъ нашите съпътиици. Наближа
ваме Панчерево, едно отъ местата за разходка 
на Софиянци. Нема нещо много, което може да 
се каже за тоя курортъ, освенъ малката топла 
баня и неколкото вили, нищо друго отъ значение, 
освенъ градината „Абация" чийто напитки, заку
ски и други развлечения привличай Софиянци, въ 
часове на разтуха. Неколко километра подъ се
лото и юзината, въ която се добива електриче
ството посредствомъ падъ образуванъ отъ пробива 
на масива край река Искъръ. Пътуваме по дефи
лето на тая река, двата склона на която съ об
расли съ нискостъблени дървета и радватъ охото 
на пътника. Честите завои придаватъ още по-
голема хубость на пътя. На 20 клм. на височи
ната на склона е разпеложенъ малкия ,Кокален-
ски* монастиръ, сгушенъ всредъ вековните дър
вета. Въ лево отъ монастиря, на срещния склонъ 
личатъ останки отъ „Асеновата крепость". Вижте 
образа на Царь Фердинандъ, ми каза единъ отъ 
съпжтниците, и ми посочи една скала, която дей
ствително даваше илюзия за фигурата на бившия 
ни царь. На 25 клм. е баража, съ който е схва
ната водата на Искъра и чрезъ канал ъ се отправя 
за пробива презъ планината, който дава възмож-
ность да се получи падъ на другата страна и до
бива електричество. Минаваме край селото Доленъ 
Пасарелъ, жителите на което се занимавали съ 
кираджилъкъ, слабо земледелие и скотовъдство. 
Следъ като изминахме около' 1 клм. нагорнище 
навлезохме въ Вуйкинъ долъ, тъй се наричала 
тази часть на Искърското дефиле, което почва 
отъ с. Горенъ Пасарелъ и свършва отсамъ село 
Калково. Това дефиле е залесено и се пази като 
строго охранително, тъй като склоновете съ поч

ти отвесни и разрушените камъни постоянно се 
свличатъ върху шосето. Автомобила върви бърже, 
завоите съ много чести и картините постоянно се 
менятъ. Окото едва сварва да обхване всички 
прелести, които ни даватъ двата склона, всредъ 
които минава тоя добре укрепенъ пъть, построенъ 
по заповедь на бившия ни царь и впоследствие 
откупенъ отъ държавата. 

Минаваме презъ селото Калково и навлизаме 
въ Самоковското равно поле. Равно като тепсия, 
пространно докъдето ти очи гледатъ и обрасло 
съ хубава зелена трева, като че ли е въ началото 
на месецъ Май. Окото се гали отъ тази зелена 
покривка на земята и неможе да се нагледа на 
големите стада едъръ добитъкъ, който пасе по нея. 

Ето и гр. Самоковъ, разположенъ въ подно
жието на Рила. Отъ двете страни на шосето еж. 
разположени неколко гатери за изготвяне на дъски 
отъ донесените отъ населението борови трупове. 

Влизаме въ града, който е съ тесни улици и 
стари здания. Сме на 60 клм. отъ София, още 
6—7 клм., казва шофьора и ние ще бждемъ въ 
Чамъ-кория. Излизаме отъ града и предъ насъ се 
открива чудна гледна: Високите върхове на пред-
планинигъ и планината Рила, се нзднгатъ страхотно 
предъ насъ, най-високите отъ които като че се 
сливатъ съ небето, Вървимъ по нагорнище. Отъ 
двете страни на пътя местностьта е обрасла съ 
широколистни дървета. Минаваме около километръ, 
откъдето гората почва да се изпъстря съ борови 
дървета. Захласнати въ тая хубава гледка, неза-
белезахме момента, когато предъ насъ се изпречи 
величествената борова гора. Дъха е затаенъ, очи
те гледатъ, устата съ затворени и човекъ за мо-
ментъ се униса въ мира на Божествата, забравилъ 
всекидневните човешки грижи. Никой отъ насъ ие 
смее да наруши гробната тишина всредъ тия ви
соки и прави като свещь дървета. Те съ тъй 
правилно и хубаво наредени едно до друго, че 
се струва човеку, какво човешка ръка ги е садила. 
Предъ насъ въ лево е първата вила на Франта. Не 
следъ много предъ погледа ни се изпречва дивно 
хубавата вила на Самовското Общинско Лесни
чейство. Човекъ не може да отмахне погледа си 
отъ нея, ако високите борове и завоя, който 
прави пътя между техъ, не я скриватъ отъ него. 
Не следъ много автомобила тръгва по надолнище 
и предъ насъ се откриватъ неколко вилн, за
строени околовръсть на едно малко равно про
странство, наречено ..Пясъка". Тукъ се издигатъ 
още два частни хотели, две бирарии, телеграфо-
пощенска станция, три вили — вехти здания, соб-
ственость на Самоковската община и най-после 
5—6 бараки за продаване на разни продукти, 
които и тукъ, както и въ Варна грозятъ хуба
вото место за разходка на курортисти. Тукъ има 
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чешма, съ два чучура отъ които тече хубава сту
дена Балканска вода. Тръгваме пешъ за вилата 
на моя приятель. Вървимъ презъ гората, опияненъ 
отъ гледката на хилядите дървета, които виж-
дамъ въ лево и десно на пжтя, азъ не мога да 
повервамъ на приятеля си, който ми обяснява, че 
гората е естествена и че е на 40—50 години. 
Единствено тукъ азъ видехъ зверската човешка 
ръка да не е проявила „своите способности" — 
Нито едно дърво не може да се отсече преди да 
е прегледано и отбелезано лично отъ лесничея. 
Стигаме до вилата. Хубава бела сграда разполо
жена въ гората. Само около 300 м/ пространство 
е изсечено за да има светлина, всичко на около 
е гора и само гора 1 . . . Седнахме да отпочинемъ 
Не. следъ много почуствахме хладината, която ид
ваше отъ гората. Принудихме се да си облечемъ 
палтата и моя приятель шеговито ми подхвърли: 
— Тукъ не е Св. Константинъ, г не председателю, 
10 метра надъ морското равнище. Тукъ сме на 
1200 метра надъ морето и ако не е гората мо
жахме да видимъ Вашия курортъ. Отпочивайки 
ние разговаряхме за курорта Чамъ-Кория. Той е 
основанъ преди 25 год. Гората е на Самоковската 
община, тя раздава места на вечно ползуване за 
застрояване на вили като на всеки метръ застроено 
место въ миналото еж вземали по 30 ст. а сега 
4 лева. Вилите еж около 65. Застроени еж край 
шосетата, които водятъ отъ Пясъка къмъ различни 
пжтища въ гората. Следъ войната не е застроена 
нито една вила, защото строежа' е много скжпъ. 
Мене не ме сдържа. Обзетъ съмъ отъ желанието 
всичко да видя. На моите настоявания да тръг-
немъ не ми отказаха. Вървимъ по пжтя. построенъ 
пакъ отъ бившия ни царь за двореца Царска Би
стрица. Минаваме край казармата кждето е цар
ската рота. Тукъ пжтя се разклонява — едина 
къмъ Царската Бистрица, другия къмъ двореца 
Соколецъ. Вземаме пжтя за Царска Бистрица. 
Вървимъ всредъ все тъй дивни борови дървета. 
Минаваме презъ реката Бистрица, която скачайки 
всредъ стръмните и навлечените камтнаци се 
пени и шуми. Спираме да се нагледаме на тая 
омайна гледка. Тукъ се въди най-хубавата пъстър
ва, ми каза приятеля ми. Потеглихме. Не следъ 
много вниманието ми се обърна върху едно дър
во отъ рода на боровете, но съ по тънки и жъл
теникави листа Какъ се казва това дърво, пк-
тамъ: Ларикса, ми отговарятъ. Донесено и заса
дено, по заповедь на Царь Фердинандъ. Разго
варяйки стигаме предъ двореца Царска Бистрица. 
Чудно' хубави постройки, средъ дворъ декори-
ранъ съ интересни групи отъ скали обрасли съ 
алпийска разтителность. Следъ като разгледахме 
двореца и се нарадвахме на неговите прелести 
отправихме се за местностьта Бизоните. Вървимъ 

все по нагорнище. Минаваме- 2—3 клм. и боро
вата гора взе да става по дребна и смесена съ 
широколисти дървета. Тукъ сме на около 1700 
метра отъ морското равнище, а бора не издържа 
високитЬ и студени места. На една поляка съ 
лево отъ пжтя е застроена постройка, кждето 
прекарватъ летото двата Бизона. Ние не ги ви
дехме, защото преди неколко дни ги закари въ 
зоологическата градина. Отъ тукъ се открива 
чудна панорама. Предъ насъ се разтилатъ хиляди 
борове всредъ които клокочи река Бистрица. 
Дълго стояхме и се радвахме на тая ненагледна 
картина. Какъ ми се искаше тая гора да е при 
Св. Констатинъ и Варна. Тогава, може би и безъ 
хинтерландъ нашия окржгъ щеше да се издигне 
икономически до положението, което заслужава. 
Следъ обедъ обиколихме повечето вили. Менъ ме 
интересуваше какъ е билъ посЬтенъ курорта. На 
този въпросъ зададенъ отъ менъ на г-нъ Д-ръ К., 
собственикъ на вилата, той ми каза: съвършено 
слабо. Кои еж причините, запитахъ азъ. Те еж 
много, отговори той: — Големите дъждове, стра-
хътъ отъ разбойници и най-после ужасната скж-
потия на квартири и хранителни продукти—тукъ 
1 кгр. белъ хлебъ се продава 20 лв Тия обя
снения ми направиха тежко впечатление. Тоя ку
рортъ, съ божествени хубости, требваше да замре 
поради неразумностьта на собствениците на вили 
и заведения. Мина ми презъ ума, какво чака Варна 
като курортъ при лакомията на Варненци, която 
се отбелеза тая година. На всички е известно, че 
Варна, като търговски градъ замира. Оставатъ 
пристанище и съоржженията му за милиони лева 
неизползувани. Бждащето на Варна е само въ из
дигането й като курортъ по европейски образецъ. 
Но какво правимъ ние за това? Почти нищо. Но 
което е още по лошо, то е, че когато общината 
и Пост комисия правятъ свърхчовешки усилия, 
за постигането на горнята цель, нейното граж
данство нехае и се е забравило въ своето жела
ние за бързо завогатяване отъ курортистите. 
Варненци, пазете се да не изпаднете въ положе
нието на собственици на вили въ Чамъ Кория. 
Знаете, че бждещето на Варна е въ Вашите ржце 
и само благоразумието Ви и Вашия тактъ може 
да я издигне на висотата, която заслужава, като 
единствена Балканска Крайморска Царица! 

Н. Ивановъ, окр. провер.— Варна. 

&йоне№пь' т е а т ъ ^ ъ » 
(Продължение отъ брой 21). 

За да не се изостави тая хубава идея, из-
насямъ я на общественна преценка и подемъ, като 
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и правя своите бележки но пргекто-правилника на 
Съюза, съобщенъ въ кратка форма, заедно съ 
предложението иу до Постоянната Комисия, както 
следватъ: 

1. Постоянния комнтегь, състоящъ само отъ' 
окр- управйТель, председателя на окр. съветъ и 
градския кметъ на центъра, е недостатъчно за-
сгьпенъ. Требва да се усили и още съ учители 
по литература, журналисти и художници, иначе 
контрола ще бъде, освенъ йлюзоренъ, поради туй 
че първите три длъжяостни лица, особенно окр. 
управитель и градския кметъ, съ постоянно анга
жирани съ своите служебни грижи, но и недоста 
тъчно ефикасенъ, тъй ката требва да има позна
вачи на сценичното искустао, за да не бъде Ко
митета подвежданъ отъ заинтригувани режисьори 
и артисти. 

2. Даденото право, изключително и само на 
директора-режисйоръ, „за пълното и автономно 
управление" на районния театъръ, е твърде голе-
мо и опасно. Това автократическо положение съв-
семъ нема да допринесе за преследването „авто
номно" управление, покрай и чрезъ което да се 
издигне на една висота нашия театъръ Напротивъ. 
При такъвъ единъ съ големи и неограничени пра
ва и съ „вето" Директоръ-режисйоръ/ще се съ
здаде безъ друго една групичка на близки и сер-
вилни .другари" и сателити, което ще тормози и 
пречи на млади и способни хора да се проявятъ 
като артисти. 

Изключителното право на Директоръ-режи-
сйора за уволняване, назначаване, наказване и пр. 
на персонала съвсемъ не е отъ естество да подо
бри въ морално и художественно отношение теа
търа. Властьта, и то при такава деликатна рабо
та, съсредоточена въ единъ човекъ, ще укаже 
лошо влииние и ще даде отрицателни резултати, 
защото нема непогрешимъ човекъ и идеаленъ Ди-
ректоръ-артистъ, който да се е оТърсилъ отъ те
атрални предрадсъдаци и дрязги и да не се по
дава на лошите и пагубни за всички артисти клю
ки и съревнования непочтенни. 

Моите адмирации къмъ изкуството и поклонъ 
предъ скромните му трудолюбиви и заслужили 
труженци* но фактъ неоспоримъ е, че въ и около 
театра все има „нещо гнило", което спъва, пречи 
и на искуство и на отношения между артисти. 

Пълното автономно управление на театра 
предполага н изисква участието въ него на всички 
сили, които рабонятъ тамъ и за издигането на 
който те всички полагатъ своите грижи и сили и 
даватъ своята, дань, защото еж свързани съ него 
и духовно и материално. 

За управлението на театра, подобрението на 
артистически персоналъ, подготовката и издигане
то на последния, требва да се подложатъ грижи 

въ по-пъленъ и демократически духъ. Тукъ треб* 
ва да се прнтъпяватъ й всички ония страсти и 
стремления на артисти при домогвания за незаслу
жено изпъкване, за фаворизиране, или преследва
не и пренебрегване свои колеги —- въобще да се 
тури преграда на всичко пагубно за театра, като 
се даде широкъ просторъ и възможность за по: 

добрение и всичко способно и талантливо да се 
прояви и издигне. 

3. Репертуара на театра да се реди отъ ар-
тистическия съветъ при театра по насока и одо
брение отъ театралния комитегъ. 

При избора на пиеси, дй се има предъ видъ 
местните условия, масата, за която е предназна
чена пиесата, политическото положение на страна
та, мнението на роДителско-учителските комитети 
относно младежьта и редъ други условия, дикту
вани отъ времето. 

4. При издръжката на театра ше тръОва да 
се обърне най-големого внимание за издръжката 
на персонала преди всичко, за да се даде въз
можность на артистите да се огдадатъ на изку
ството спокойно и съ всичкия си жаръ и зарабо-
тятъ и за самообразованието ей. 

5. За артисти да се подбератъ и приематъ 
хора способни и младежи съ интелектъ и заложби, 
като се държи сметка и за техния моралъ, 

Да ее незабравя, че въ театра нема место 
за клоуни и баласгь и че той не е приютъ за 
подслонъ и изхранване на протежета-некадърници 
и чужди на сцена и изкуство. 

Само при тия условия ще се очакватъ общо 
отъ театра добри резултати и частно отъ арти
стите — ингелигентность, вещина и художество. 

Ще чакаме да чуемъ ехото и въ провинцията 
и, ако стане нужда, ще се повърнемъ на подроб
ности по въпроса. 

М. В. Р. Щ З . Окръжно Преп. 
Отделение 

Администр. Изборно До г. г. Окр. Управители 
гЬ 13392 в ъ Царството. 

20 ноемврий 1925 г. 
София. 

По заповвдь ва г. Министра и въ допъл
нение на окръжното предписание № 10407 отъ 
16 септемврий т. г., веднага заставете Окрляс. 
постоянна комисия и общините (градски и- сел
ски) въ окръга Ви да се абониратъ на „Фон
да стопански архивъ), оейдванъ прн Мйаистер-
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втвото на Търговията, Промишлеяостьта и Тру-
|а (отд. бюджето контролно11. 

Абонамента ще почне ла тече отъ нача
лото на идната финансова 1926/1927 година, 
1а което въ бюджетите на окрд.га и на общи-
иите требва да бльдв гласулатъ и утвърдеаъ 
нтждвия за цельта кредптъ. въ размеръ най-
малко по 1000 лева въ окр&жвия бюджвтъ и 
огъ 50 до 800 лева въ бюджетите на градо
вете и селата, споредъ средствата на последните. 

За текущата фивансйва 1925/926 година» 
обаче, всичките изборни учреждения ще се из-
дължатъ на фонда, съгласно окр. № 10407 отъ 
16 септемврий т. г., въ видъ на помощь, която 
ще се изпраща направо въ Министерството на 
Търговията, Промншленостьта и Труда (отдел. 
бюджето-воатролно.), а не въ Министерството 
на В&трепшйте Работи и Народното Здраве, 
както некои селски общини вече го направи
ха" и <УБ това създадоха излишно водене на 
преписка. Нека това нареждане до изборните 
учреждения б.ьде подчертано 

Повторно Ви се вменява въ дългь да сле
дите за Изпълнението на настоящето окр&жно 
и на това № 10407 отъ 16 септемврий т. г. 

Главенъ секретарь: Разсукановъ. 

Начелннкъ на отделението: Т. Христовъ. 

Верно, 

за Началникъ на отделението: Ив. Тончевъ. 

ВАРНЕНСКО 
л V , „-,.„« До Варненската Окръжна 
Окржжно Управление По^тоянн

Р
а К о м и с и Я ( Варнен. 

№ 8224 с к и я и Провадийския общин. 
26 ноеиврий 1925 г. кметове, Варненския и Про-

Варна. вадийския окол. началници. 

За изпълнение. 

Окр. управатель: С. Дончевъ. 
Секретарь: Ст. Коларовъ. 

о Настоящето въ преписъ се изпраща 
на г. г. Общинските Кметове на Вйрнйя-
свия окръгъ, за изпълнение 

гр. Варра, 1 лекемврий 1925 гол. 

Председатель; М. Бояджиевъ 

Секретарь: М. Ботушаровъ 

БЪЛГАРСКА 
Цснтр. Коопйр Банка 

Кредитенъ отделх 
* 41806 

коеиврхп 1925 г. 
Софи*. 

ПрсписЬ Окржжно 

До Окръж. Пост. Комисия 
Варна, 

Господа, 
Известно Ви е, че законътъ за «оператив

ния строежъ на основни Народни училища бе 
вотиранъ и приетъ твърде к&сно, а така -гъ
шо че обнаридването му се овари много отъ 
градските и селски общини, както и окргжнв 
Постоянни комисии съ утвърдени вече бюдже
ти за финансовата 1924—925 юди на. 

Поради това обстоятелство тези общини и 
окр. Постоянни комисии за същата година не 
беха предвидели съгласно точка .а" и „б" по 
чл 2 на закона следуемата се 2 % вноска вър
ху редовния си приходенъ бюджетъ, а г. г. 
Окр Управители или Окр. Постоянни комисии 
при утвърждаване бюджетите на общините не 
спазиха повеленията на чл. 6 отъ слщия законъ. 

Горното като съобщаваме, и възъ основа 
вареждаяето на Министерството на Народното 
Просвещение съ писмото му отъ I I ноемврий 
т г. подъ № 28889, молимъ окр. Постоянни 
комисии да разпоредатъ щото въпросните об
щини п Постоянни комисии да предвидятъ и 
въ последствие внесатъ въ Банката ни пропу
сната 2°/0 вноска за финансовата 1924—925 
година, въ бюджетите си за предстоящата фи
нансова година. 

Г. г. Окр Управители иди окр. Постоянни 
комисии при утвърждаваното бюджетите на об
щините или своите за предстоящата финансо
ва година да следятъ за спазването па горното* 
нареждане на Министерството (чл. 0 отъ закона;. 

За направеното отъ своя страна разпоре
ждане, молимъ окр&жните Постоянни комисии 
да оведомятъ Банката. 

Съ поздравъ 
Българска Централна Кооперативна Банка 

Админйстраторъ: 

Директоръ: 

Настоящето се изпраща въ преписъ 
на общинските Кметове въ окр.ъга за из
пълнение. 

гр. Варна, 2 декемврвй 1925 год. 
Председатель: М. Бояджиевъ 

Секр.-бирникъ: Г. Атанасовъ 
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ДЪРЖАВНАТА 
Под1. Звмл. Катедра Й Д 0 Господина Председателя 
, . .. ; , „ , . . .. на Окр. Постоянна Комисия 16 ноември 1925 г. 

гр. Варна 

Съ цель да се постигяатъ максимумъ ре
зултати по отношение повдигането на ново ло
зарство въ окрлга при раздаването на облаго
родени Американски лози, / производство на ко
мисията Ви, необходимо е, Г- въ Прелседателю, 
да се ПОСТАПИ по следния начпнъ: 

1) Да се даде срокъ по възможвость ве 
по-дълъгь отъ 15 декемврий т* г въ който 
всеки желающъ жителъ на селата, влизащи въ 
състава на окрлга Ви, да получи лози отъ 
кокисията Ви, да подаде заявление отъ което 
да се вижда какво количество и отъ кой сортъ 
подложка лози века. Оъ изтичането на срока 
заявленията подадени отъ жителите на Вар
ненската околия да се изиратятъ въ катедрата 
ми, а тия отъ жителите на Провадийската око-
гия — въ агрономството въ гр. Провадия. 

По така изпратените заявления въ срокъ 
до 15 януарий идущата 1926 г. ще се пред
приеме непосредственъ прегледъ. Този прег-
лелъ ще има за цель да установи: 1) Реголва-
но ли е или не местото на молителя и ако да, 
ю какво е неговото точно пространство. 2) 
Кой сортъ подложка е най-подходяща, а също 
така и сортовете на присадниците. 

Подчертавамъ, че такъвъ единъ прегледъ 
е отъ твърде големо значение защото ще да 
може съ положителность да установи не само 
подходящата подложка, но и подходящите сор
тови грозда, което тоже е отъ големо значе
ние, тъй като ще да може да се гарантира на 
стопаните на лозята пълното узреване на гро
здето, като се избегне застлпването на сорто
вете, които немогатъ да узреватъ въ по-висо
ките места, както е случая съ димята и др. 
или неуспеватъ въ ниските и валежни места, 
както това е съ гъмгата и пр. отличаващи се 
съ големата си чувствителность въмъ болесть-
та омдиумъ и пр. Също така ще се избегне 
засаждането на лози въ скоро (пресяо — не
добре слегнато) реголвано место, при каквото 
°/0 на неприхващането на лозето, често особе
но въ сушава пролеть и лето, е доста големъ, 

Съ това Комисията Ви ще бъде улеснена 
твърде много при извършването на самото раз
пределение на лозите между молителите, което 
требва да се извърши не по-късно отъ 25 яну
арий. идущата 1926 год.; като своевремено се 
съобщи на същите количеството на отпусна
тите имъ лози, съ което пъкъ ще се даде въз
можвость на всички ония, на които не се от-

пущатъ лози, както на ония, които само отъ 
части се удовлетворяватъ.о време да могатъ-
да си набавятъ отъ другаде необходимото имъ 
количество лози. Само така ще могатъ да се-
запазятъ най-добре интересите на лозарите, 
които ще иматъ възможвость да се снабдятъ. 
отъ пазаря „пипиниеристите* съ доброкачест-
венъ посадоченъ натериялъ, какъвто обикно
вено вече къмъ 16 февруарий не остава 
подбира се, като и значително поскъпва. 

Директоръ: Пововъ. 
Специалистъ: Антоновъ. 

з, Настоящето при начписъ се изпраща 
^ на общинските кметове въ окръга за раз-
м гласяване и точно изпълнение 
% За резолтата да се уведоми комисията.. 

гр Варна, 2 декемврий 1925 год. 
Председатель: М. Бояджиевъ 

Секр.-бирникъ: Г. Атанасовъ. 

М. на 3. и Д. И. Окръжно 
Отделение на водите 

Воденъ Синднкатъ 
»ТИЧА< п г г 

№ 11 Д° Г Г> 

11 ноемврай 1925 г. Общинските Кметове 
гр. Шуменъ. в ъ Варненски окржгъ. 
Умоляватъ се всички г. г. общински кме

тове отъ Варненския окрлгъ да иаредятъ вед
нага да ни бъде отговорено, какъвъ е броятъ 
на Жителите -ъ общината имъ. 

Въ отговора да не се съобщава броятъ 
на жителите по преброяването презъ 1920 год.. 
понеже отъ тогасъ съ изтекли вече о години 
и сигурно въ числото на жителите ще има 
чувствителни промени Ето защо ще се стре
мите да ки дадете най-последните и възможно-
най-точните цифри. 

Ако обшината е съставна да се съобща-
ватъ по отделно жителите на всеко село, как
то и общия сборъ. 

Председатель; В. Ефтимовъ. 
за Секретарь: Ф. Василевъ. 

Житно тържище. 
Варна 2.Х11. 1925 г. 

Зимница. . . 6 . 1 8 лв. до 6.33 лв. за кгр.. 
Бобъ . . . . 5.30 лв. до — лв. за кгр. 
Кукурузъ . . 3.50 лв. до 3.98 лв. за кгр. 
Фий . . 4.75 лв. до — лв. за кгр. 

Пристигнагв вагони: 7 зимница, 54 кукурузъ,-
2 бобъ и 1 фий. 

Продадени вагона 29 кукурузъ и 2 бобъ. 
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Еяи-Кьоясю Селско Общмисно Управление-

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 4081 

с. Ени-кьой, 30 ноемврий 1925 г. 
Ени-кьойското общинско управление о-

бявява на интересующитЬ се, че съгласно 
проток, решение № 20/8 отъ днесъ, на 15 
декемврий т. г отъ 9 до 11 часа преди о-
бЪдъ. ще се съостои търгъ въ канцелария
та на общинското управление, за доставка 
на канцеларски материали, по доброволно 
съгласие. 

Доставката възлиза на 10,000 лева. 
ЖелающигЬ да участвуватъ могатъ да 

;прегледатъ поемнитЬ условия и наддаватъ. 
За участие въ търга се изискватъ 5% 

депозитъ. 
Всички разноски по публикация на на

стоящето, обгербване договора и др. еж за 
см-Ьтка на доставчика. 

Кметъ: Т. Минчевъ. 
151—1—1 Секр.-бирникъ: Ск. Еневъ. 

__ СПРЖ-ГЙОЛИО Селско Общинско Управление. 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 2 8 1 8 

с. Сарж-ГйОлъ, 24 ноемврий 1925 г. 
Общинското управление обявява на ин-

тересующигЪ се, че подъ надзора на сжщо-
то се намира следния безстопански „юва" 
добитъкъ: 

1) Конче на 2 години, женско черъ ко-
съмъ, на бутищата си има следи отъ ухап 
ване, челото малко 6-бло. 

Ако стопанина му въ срокъ отъ 41 день 
отъ днесъ не се яви съ редовни документи 
за да си го получи ще се продаде на пу-
•бличенъ търгъ за въ полза на общин. каса. 

Кметъ: Дим. х. Продановъ. 
149-1-1 Секр.-бирникъ: В. Димовъ. 

Б1-8ВСИ Ушищи йаствятеяство — Вдрнеисм 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 3 2 

с. Б-Ьлево, 21 ноемврий 1925 г. 
Понеже обявените съ обявления № № 

8 отъ 24 I 1925 г. и № 27 отъ 4 ноемврий 
1925 г. търгове за отдаването подъ наемъ 
училищната тухларница въ мЪстностьта 
„Мънастиря" не се състояха по неявяване 
на конкуренти, и на основание алинея II 
отъ буква »н" на чл. 156 отъ закона за 
бюджета, отчетностьта и предприятията о^ 
бявява се на интересующигБ се, че отъ 27 
т. м. до 5 декемврий т. г. включително го
реказаната .тухларница ще се отдаде подъ 
наемъ по доброволно съгласие. 

ИнтересующитЬ се могатъ вейки при-
ежтетвенъ день да прегледатъ поемнитЪ ус
ловия, които се намиратъ въ училищната 
канцелария и предявятъ условията си. 

Всички разноски за публикация и гербъ 
еж за сметка на наемателя. 
]46—1—1 ОТЪ НАСТОЯТЕЛСТВОТО. 

СООЙ-ГЙОЛСИ Общинска Скотовша Коннсие 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 2821 

с. Сарж-Гйолъ, 26 ноемврий 1925 
Общинската скотовъдна комисия 

ва, че на 6 декемврий т, г. отъ 10 
часа въ канцеларията на общинското 
вление ще се продава на публиченъ 
единъ бракуванъ нерезъ на 3 години, 
угоенъ, около 150 кгр. живо тегло. 

Първоначална оценка 2500 лева. 
ЖелающигЬ да го купятъ да се 

и наддаватъ. 
Разноските, за пубрикации и др. 

см-Ьтка на куповача. 

г. 
обявя-
до 12 
упра-
търгъ 
добре 

явятъ 

еж за 

Председатель кметъ: Дим. х. Продановъ. 
150-1-1 Секр.-бирникъ: В. Димовъ. 
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Варненска Окр. Постоянна Котискя. 

О Б Я В Л Е Н И Е 
МЬ 4 1 4 3 

гр. Варна, 3 декемврий 1925 г. 
Варненската окржжна Постоянна коми

сия отдава на овчари пашата въ свободнй-
ТБ мЪста на оКржжното стопанство „Св. 
Константинъ" за времето отъ 10 того до 1 
априлъ 1926 год. Желаюшигв такава мо* 
гагь да се явятъ въ Постоянната комисия 
най-късно до 8 того включително 4 часа 
следъ обЪдъ да дадатъ своитъ- оферти; 
•Следъ тази дата офертигЬ не се приематъ 
и пашата се възлага на оня. който даде 
най-високъ наемъ, кози не се допущатъ. 

Председатель: М. Бояджиевъ-
155—1—1 Секр.-бирникъ: Г. Атанасс)вг 

"Кюшмии Общннси Управление — Ворнбнснв 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 2 2 2 8 

с. Козлуджа, 26 ноемврий 1925 г. 
Кметствето обявява, че на 30 декемврий 

т. г. въ канцеларията на общинското упра
вление ще се продадатъ чрезъ публиченъ 
търгъ 21 праздни общински йгЬста въ кв. 
кв. №№ 63-а и 63-6 на селото Козлуджа за 
постройки на дюкяни. 

Местата еж регулирани, |парцелирани 
на парцели отъ по 80—140 кв. м. и еж раз
положени въ центъра на селото, всредъ 
чаршията, край самото шосе |Варна—Шу-
менъ. 

Наддаването ще стане на кв. метъръ и 
въ левове безъ дроби. 

ПоемнитЬ условия и плановете, еж на 
разположение на интересующитЬ се всеки 
приежтетвенъ день и часъ. 

Чл. чл. 125 и 127 отъ закона за бюд
жета, отчетностьта и предприятията еж за
дължителни. 

Кметството ще отговаря на всички за

питвания, крито биха. му ез отправили отъ 
лица вънъ отъ Козлуджа, стига да прила-
гатъ таксата въ марки за ртговоръ. 

Кметъ: Д. Златевъ. 
152—1—1 Секр.-бирникъ: Н. Скърчевъ 

Ботевсно Учнлншио НРСТРВТСЛСТВО — Варвевсно. 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 20 

е. Ботево, 26 ноемврий \чгч г 
По неявяване конкуренти търга за да

ване подъ наемъ на училищните непокрити 
имоти оповестенъ съ обявление № 15 отъ 
22 октомврий, не се състоя. 

Обявява се на интересующитв се, че 
сжщия търгъ ще се произведе на 22 декем
врий 9 часа предъ обЪдъ въ училищното по
мещение за време отъ 1 януарий 1926 год: 
до 31 декемврий 1927 год. за следните учи
лищни имоти: 

1) Нива „Надъ каваклията" 33 декара. 
2) Нива „Брестака- 12-5 декара. 
3) Нива *Надъ брестака" 24-1 декара. 
4) Нива „Сигменлеръ съртъ" 14-1 дек. 
5) Нива „Камъкъ тарла- 153 декара. 
6) Нива „При лозята" 16-8 декара. 
7) Нива Боювата чешма" 11-7 декара. 
8) Нива „Гюлекьовски вратникъ" 5-6 дек. 
9) Нива „Сакъръ меше« 7 декара. 
10) Нива вСв. Марина" 19 декара. 
11) Нива „Св. Марина" 2-8 декара. 
12) Нива „Св. Марина" 6-8 декара. 
13) Нива „Св. Марина» 10 декара. 
14) Училищно стопанство — нива „Св. 

Марина" 30 декара. 
Залогъ за правоучастие въ търга 5°/° 

върху първоначалната .оценка. 
Желающи да взематъ участие въ търга 

да се съобразяватъ съ закона за бюджета, 
отчетностьта и предприятията. 

Публикацията на настоящето е за смет
ка на конкурентите. 

154—1—1 ОТЪ НАСТОЯТЕЛСТВОТО.. 

Печатница „Войникот." — Варна. 


